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Emne:

Jeg er frivillig hos dyreværnet, vi har mange hvalpe, bla. nogle der er så store nu, at de i den grad 
snart slås, og godt ved hvad deres tænder skal bruges til! vi kan jo ikke formidle dem, så vi er 
indlagt med hvalpe der ikke kan få nye hjem, de ved ikke hvad der er rigtigt og forkert .. de burde 
havde nye familier alle sammen, vi kan have dem længe, hvis der ikke kommer nogen afgørelse, og 
jo længere vi har dem, jo længere vil de være uden opdragelse, uden opdragelse får man en hund 
der ikke aner hvad der er rigtigt og forkert.. vi har dermed virkelig KAMPHUNDE! hvis loven 
pludselig bliver lavet om, vil det være for sent lige gyldigt hvad, for de er ikke opdraget i tide, og de 
er dermed udsatte og vil være dem der kan blive agressive, fordi de aldrig har fået opdragelse, og 
dermed følger deres instinkter .. når endelig de kan komme ud til nye hjem, vil det nok være for 
sent, hvis ikke der sker noget snart vil de være problemhunde.. og hvad er det så lige at loven har 
ændret? Det er ikke fedt at gemme "dræbermaskinerne" når hundene intet fejler, men kommer til 
det pga. manglende opdragelse, og "omgang" med rigtigt og forkert :/ .. håber I kunne tage emnet 
lidt op (igen)? med alle de ustyrlige (kamp)hunde der KAN komme ud af den her lov .. bare en lille 
ændrig af loven ville gøre mange hundeejere glade! ingen aflivning tak! :(.. På forhånd tak :o)
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